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AANWEZIGEN 
 

Ouderraad:  
Marc, Marlies, Ruth, Jill, Ruben, Els, Evelien, Kwinten, Stefano, Veronique, Johan, 
Kaat,  
 
Afgevaardigden School: 
Tom, Eline, Kathy, Sara, Meester Ben, Juf Ruth, Juf Sophie 
 
Ook deel uitmaken van de Ouderraad of wens je sporadisch bij activiteiten een 
handje toe te steken? Neem dan zeker contact op via 
ouderraad@sintjorisblaasveld.be 

 
AGENDAPUNTEN  
 
1. Goedkeuring Vorig Verslag 
Er werden geen opmerkingen genoteerd op het vorige verslag.  
Voortaan is er een termijn van twee weken om opmerkingen door te geven op het 
verslag, nadien wordt het verslag algemeen als aanvaard beschouwd. 

 
2. Verslag Schoolwerking 
Tijdens de ouderraad heeft het directieteam een update gegeven over de huidige 
stand van zaken en recente gebeurtenissen op school. Belangrijke punten zijn: 
• We zijn allemaal diep getroffen door het overlijden van Ann Scholten, de 

vroegere juf van de tweede kleuterklas in Hinxelaar. Dit nieuws heeft ons allen 
erg aangegrepen. 

• Meester Michel z’n ziekteverlof is verlengd en zal dus nog niet direct terugkeren. 
We wensen hem een spoedig herstel. 

• Met een frisse start verwelkomen we juf Sofie Nagels in de kleuterklas. We kijken 
uit naar de energie en de nieuwe ideeën die ze zal meebrengen. 

• In de lagere school, meer bepaald in klas 2C, zal juf Ruth vervangen worden 
door juf Laura tot het einde van het schooljaar. We wensen haar veel succes in 
haar nieuwe rol. 
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• Een terugblik op de Winterwonderbar laat zien dat we een mooie opbrengst van 
€ 2000,00 euro hebben gerealiseerd. De hotdogs bleken niet zo'n hit, dus daar 
gaan we volgend jaar iets anders voor verzinnen qua catering. 

• Bij de jaarlijkse telling hebben we kunnen vaststellen dat onze school blijft 
groeien: 232 kleuters en 400 leerlingen in de lagere school. Dat zijn er 
respectievelijk 11 en 15 meer dan vorig jaar, wat ons natuurlijk erg tevreden 
stemt. 

• De schooldirectie heeft een bijzonder woordje van dank uitgesproken naar de 
ouderraad voor alle hulp tijdens de nieuwjaarsreceptie en bij het begeleiden van 
de verkeerslichten voor het veilig oversteken van onze kinderen. Het is 
afgesproken dat deze hulp na de fluo-actie in de Krokusvakantie wordt beëindigd 
en opnieuw bekeken wordt wanneer de werken aan de Mechelsesteenweg van 
start gaan. 

• Op het gebied van infrastructuur staat er ook wat te gebeuren: na de 
Krokusvakantie start de afbraak van de prefab gebouwen. De speelplaats en de 
werf worden met hekken van elkaar gescheiden, maar er zal wel een kraan 
geplaatst worden die de doorgang voor auto's vanaf de chirolokalen zal 
beperken. Met het oog op het schoolfeest zullen we rekening moeten houden 
met de aan- en afvoer van materiaal zoals de tapmobiel en de koelwagen. 

• Verder is de school bezig met het herdenken van de visie rond krachtenwerking. 
Er leeft een gevoel dat de huidige krachten niet altijd even duidelijk zijn bij zowel 
de kinderen, medewerkers als de ouders. Het idee zou zijn om ze te herleiden tot 
5 krachten waardoor de visie veel meer kan leven, beter gekend is, behapbaar is, 
een kapstok is voor alle kinderen van onze school: van peuter tot 12/13-jarige. 
We zijn benieuwd hoe de school dit verder uitwerkt! 

 
3. Verslag Werkgroepen 
• Infoavond Veilig Online: Els deelde met ons dat de avond niet helemaal 

voldeed aan de verwachtingen, ondanks de uitstekende presentatie en de goede 
voorzieningen. De volgende keer hopen we op een meer gebalanceerde avond, 
waarbij de leiding sneller ingrijpt als iemand te veel de aandacht opeist. Het 
volgende thema wordt nog bekendgemaakt door de werkgroep, mogelijk iets 
rond schermtijd tegen eind mei of begin juni. 
 

• KidsDisco en Blaasveld Fietst: De samenwerking tussen onze werkgroep en 
Blaasveld Fietst was zeer constructief. We gaan het kassasysteem 
vereenvoudigen met papieren bandjes voor de kinderen, inclusief 2 bonnetjes. 
De kinderen die nog iets extra willen drinken, kunnen dat aan een verlaagde prijs 
dankzij Willy's. Dit jaar wordt de DJ gekozen door Blaasveld Fietst, en zij helpen 
ook mee met het toezicht bij Willy's. Het concept van het oudercafé blijft gelijk 
aan vorig jaar. 
 

• Schoolfeest: We gaan de catering eens goed onder de loep nemen; de 
hamburgers zouden plaats kunnen maken voor hotdogs. De donuts, ijsjes en 
zakjes chips blijven behouden. Er wordt gespeeld met het idee om misschien ook 
frietjes aan te bieden, maar dit hangt af van de logistieke mogelijkheden op de 
kleine speelplaats. Ook overwegen we om de Mechelsesteenweg af te laten 
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sluiten om meer ruimte te creëren voor spelletjes en dergelijke, maar dit is 
afhankelijk van de stand van zaken rond de werken aan de Mechelsesteenweg. 
We roepen alle ouderraadleden op om minstens één 'vriendje' mee te brengen 
om te helpen tijdens het schoolfeest. De school doet haar best om de planning 
van de optredens tijdig bekend te maken, zodat iedereen zijn dag kan plannen. 

 
4. Thema van de Dag: Sport & Beweging 
De school heeft haar huidige en toekomstige aanpak uit de doeken gedaan, waarbij 
duidelijk werd dat er ambitieuze plannen op tafel liggen om de fysieke activiteit van 
onze kinderen naar een hoger niveau te tillen. 
Op dit moment genieten onze kleuters van twee uur per week sport, terwijl de 
kinderen van de lagere school zich kunnen uitleven tijdens anderhalf uur lichamelijke 
opvoeding. Bijzondere aandacht gaat uit naar het tweede en derde leerjaar, die om 
de twee weken gaan zwemmen, een activiteit die zowel de fysieke gezondheid als de 
waterveiligheid ten goede komt. 
 

• Vanaf het schooljaar 2024-2025 is het de bedoeling dat vanaf de derde graad 
de sportactiviteiten zich niet langer beperken tot de schoolomgeving, 
voornamelijk wegens plaatsgebrek. Er wordt gepland om uit te wijken naar de 
sporthal van Tisselt, waarbij de verplaatsing per fiets zal gebeuren, onder 
begeleiding van vrijwilligers waaronder ouders en grootouders. Dit opent 
nieuwe deuren naar een gevarieerder sportaanbod en draagt bij aan de 
verkeersveiligheid en zelfstandigheid van onze kinderen. Bij extreme 
weersomstandigheden blijven de activiteiten uiteraard binnen de 
schoolmuren. Dit nieuwe schema zou het mogelijk maken om in alle jaren 
twee uur per week aan sport te besteden. Verdere informatie rond de noden 
aan vrijwillige ouders en grootouders om de kinderen te begeleiden zullen 
verder worden aangegeven.  
 

• Wat het zwemmen betreft, is er het goede nieuws dat deze activiteit zal 
worden uitgebreid naar de eerste tot en met de vierde leerjaar, op 
voorwaarde dat het zwembad hiervoor beschikbaar is. Dit zou betekenen dat 
onze kinderen nog frequenter kunnen genieten van zwemlessen, wat hun 
zwemvaardigheden ten goede komt. De kosten voor deze verplaatsingen 
zouden in principe onder de maximumfactuur vallen, tenzij de ouderraad 
besluit om hierin een deel te subsidiëren. Dit is een punt dat we verder zullen 
bespreken en overwegen. 
 

5. TV & Schermtijd op school 
Een ander belangrijk agendapunt was het gebruik van schermen en televisie binnen 
de school, voornamelijk tijdens de middagpauze. De huidige situatie, waarbij 
kinderen vaak naar de TV kijken tijdens het eten, is grondig geëvalueerd. De school 
erkent de zorgen van de ouderraad op dit vlak en heeft het huidige beleid herzien. 
 
Juf Eline heeft de resultaten van verschillende onderzoeken gepresenteerd, die 
duidelijk maken waarom het verminderen van TV-kijktijd tijdens het eten een 
positieve invloed kan hebben op het welzijn en de sociale interactie van onze 
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kinderen. De school ziet zichzelf als een rolmodel en wil dit ook uitstralen in haar 
beleid rond schermtijd. 
 
Als nieuwe aanpak wordt voorgesteld om schermgebruik over de middag te 
beperken tot uitsluitend educatieve inhoud, zoals natuurprogramma's of 
nieuwsuitzendingen voor kinderen zoals 'Karrewiet' en enkel op vrijdag. Daarnaast 
zijn er ideeën bij de leerkrachten om de middagpauze op een alternatieve manier in 
te vullen, zodat de kinderen een meer verrijkende en interactieve pauze ervaren. 
Tijdens de lesuren blijft het gebruik van schermen beperkt tot momenten waarop dit 
echt een meerwaarde biedt voor het leerproces. 
 
Deze nieuwe benadering van schermtijd en TV-gebruik op school markeert een 
belangrijke stap voorwaarts in onze inspanningen om een gezonde en stimulerende 
leeromgeving te creëren voor onze kinderen. 

 
6. Varia 
De Eerste Communie zal voortaan niet meer door de school georganiseerd worden. 
Er komt een infoavond waarbij we een kernteam van ouders willen opzetten die dit 
evenement buiten de schooltijd gaan begeleiden, met ondersteuning van de 
leerkrachten. 
 
Volgende vergaderingen: 

o 18 maart om 20:00 - Thema: Huiswerk. 
o 16 april om 20:00 - Thema: Schoolcommunicatie. 
o 13 juni om 20:00 - Nabespreking van het jaar/afsluitende borrel. 

 
 
 


